
Eliteudvalg – beretning for perioden 1.10.20 til 30.9.21. 
Eliteudvalget dækker alle seniorhold samt U19 hold. 

Antal spillere og dermed hold er gået op og ned i det forgangne regnskabsår. Vi har kæmpet noget med at 

fastholde spillere og trænere fra U19 og ung senior holdene. Med god hjælp fra Søren R, Søren L og Andre 

har vi fastholdt de fleste i klubben. Hertil er der i efteråret 2022, kommet ønsker fra flere om at starte 

yderligere senior hold.  

Vores problem er vinterhalvåret, da vi kun har 1 kunstgræsbane. Vi kan ikke være flere holde pt. 

DESVÆRRE.  

Foråret 2022 sluttede med nedrykning til senior 1 og senior 2. Senior 1 kom desværre i det første år med 

landsdækkende 3. division, hvor det var besluttet at 4 hold skulle rykke ned. Vi tog den dumme 4. sidste 

plads og spiller nu i DS pulje 1. Søren R’s senior hold blev pludselig vores senior 2 hold i en svær serie 1, 

men kæmpede flot men måtte dog ned i serie 2, hvor holdet nu er stabiliseret. Vores U19 1. hold vandt 

ligarækken foråret 22 og fortsatte derfor direkte i serie 3. Her har holdet stabiliseret sig fornuftigt i midten, 

tak til alle på og omkring holdet. Efteråret 2022 blev også året hvor vi igen etablerede stærke U19 hold. 

Sussi har samlet nogle unge talenter der bl.a. har spillet sig videre i Pokal turneringen, hvor næste 

modstander er divisionsholdet fra HB Køge. Kim G. sagde ja til at træne en samling talenter i 17-18 

årsalderen, som også gør det super fint. 

Vinteren 22/23 kommer vi til at arbejde med at stabilisere alle senior hold samt U19. Målet er stadig at 

beholde alle spillere og trænere samtidig med at de ’lukkede’ hold, åbnes til gavn for klubben. 
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